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Khall 29.10.2018 § 222 Valmistelija: talousjohtaja Sanna Salminen, puh. 050 306 1961,
 etunimi.sukunimi@heinola.fi

 Valtuusto tutustui vuoden 2019 talousarvioehdotuksen ja vuosien
2019-2022 taloussuunnitelmaehdotuksen luonnosteltuun sisältöön
ta lous ar vio se mi naa ris saan 13.-14.9.2018. Lautakunnat ja kau pun-
gin hal li tus ovat tehneet esitykset toimialansa taloussuunnitelmaksi
syys-lo ka kuun aikana.

 Kunnallisvero- ja kiinteistöveroprosentit vuodelle 2019 esitetään vah-
vis tet ta vak si val tuus tos sa 12.11.2018 vuoden 2018 tasoisiksi.

 Esityslistan liitteenä 3 on kaupunginjohtajan ehdotus talousarvioksi
2019 ja taloussuunnitelmaksi 2019-2022

 - - -
 Kokouksessa kaupunginhallitus kuuli asiantuntijoina talousjohtaja

San na Salmista, pääkirjanpitäjä Sari Haimakaista, sosiaali- ja ter-
veys joh ta ja Kirsi Korttilaa ja hyvinvointijohtaja Pirjo Hepo-ojaa.

Ehdotus: Kaupunginjohtaja (JP): Kaupunginhallitus esittää valtuustolle, että se
hy väk syy vuoden 2019 ta lous ar vion ja taloussuunnitelman vuosille
2019-2022 esityslistan liitteen 3 mukaisena.

Päätös: Jäsen Ilkka Jaakkola saapui kokoukseen tämän pykälän käsittelyn
aikana klo 11:51.

 Jäsen Raili Hildén esitti jäsen Jouko Rajajärven kannattamana, että
so si aa li- ja terveyslautakunnan toimialan s. 26 olevan 'Ris kien hal lin-
ta' -määrittelyn viimeinen virke poistetaan.

 Puheenjohtaja totesi, että asiasta käydyn keskustelun kuluessa jä-
sen Hildén on tehnyt kaupunginjohtajan ehdotuksesta poikkeavan
kan na te tun esityksen, joten asiasta on äänestettävä. Puheenjohtaja
esit ti, että tarvittava äänestys toimitetaan nimenhuutoäänestyksenä
niin, että ne, jotka kannattavat kaupunginjohtajan ehdotusta, ää nes-
tä vät "jaa", ja ne, jotka kannattavat jäsen Hildénin tekemää esitystä
ää nes tä vät "ei". Äänestysmenettelyehdotus hyväksyttiin yk si mie li-
ses ti.

 Suoritetussa äänestyksessä annettiin
 4 "jaa" -ääntä (Ilkka Jaakkola, Kaija Järvinen, Sanna Karppinen ja

Fuat Wafin) ja



 5 "ei" -ääntä (Marko Heino, Raili Hildén, Jouko Rajajärvi, Mika Mäen-
ta lo ja Kirsi Lehtimäki)

 Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen äänin 5 vastaan 4 hy väk-
sy neen jäsen Raili Hildénin tekemän esityksen asiassa.

 Jäsen Raili Hildén esitti jäsen Jouko Rajajärven kannattamana, että
teh tä vän '270 Hoi to- ja vanhuspalvelut' v. 2019 määrärahaesitystä
(s. 31) korotetaan 300.000 €.

 Puheenjohtaja totesi, että asiasta käydyn keskustelun kuluessa jä-
sen Hildén on tehnyt kaupunginjohtajan ehdotuksesta poikkeavan
kan na te tun esityksen, joten asiasta on äänestettävä. Puheenjohtaja
esit ti, että tarvittava äänestys toimitetaan nimenhuutoäänestyksenä
niin, että ne, jotka kannattavat kaupunginjohtajan ehdotusta, ää nes-
tä vät "jaa", ja ne, jotka kannattavat jäsen Hildénin tekemää esitystä
ää nes tä vät "ei". Äänestysmenettelyehdotus hyväksyttiin yk si mie li-
ses ti.

 Suoritetussa äänestyksessä annettiin
 4 "jaa" -ääntä (Ilkka Jaakkola, Kaija Järvinen, Sanna Karppinen ja

Fuat Wafin) ja
 5 "ei" -ääntä (Marko Heino, Raili Hildén, Jouko Rajajärvi, Mika Mäen-

ta lo ja Kirsi Lehtimäki)

 Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen äänin 5 vastaan 4 hy väk-
sy neen jäsen Raili Hildénin tekemän esityksen asiassa.

 Jäsen Kaija Järvinen esitti jäsen Mika Mäentalon kannattamana, et tä
tehtävän '410 Opetus- ja koulutuspalvelut' s. 48 oleva määrittely 'Ta-
lous ar vio esi tyk sen vaikutukset v 2019 toimintaan' muutetaan muo-
toon '1.8.2019 Vierumäen ja Myllyojan kouluja ei yhdistetä toi min nal-
li ses ti eikä Lusin ja Kirkonkylän kouluja'. 

 Puheenjohtaja totesi, että asiasta käydyn keskustelun kuluessa jä-
sen Järvinen on tehnyt kaupunginjohtajan ehdotuksesta poikkeavan
kan na te tun esityksen, joten asiasta on äänestettävä. Puheenjohtaja
esit ti, että tarvittava äänestys toimitetaan nimenhuutoäänestyksenä
niin, että ne, jotka kannattavat kaupunginjohtajan ehdotusta, ää nes-
tä vät "jaa", ja ne, jotka kannattavat jäsen Järvisen tekemää esitystä
ää nes tä vät "ei". Äänestysmenettelyehdotus hyväksyttiin yk si mie li-
ses ti.

 Suoritetussa äänestyksessä annettiin
 6 "jaa" -ääntä (Marko Heino, Raili Hildén, Ilkka Jaakkola, Sanna

Karp pi nen, Fuat Wafin ja Kirsi Lehtimäki) ja
 3 "ei" -ääntä (Kaija Järvinen, Mika Mäentalo ja Jouko Rajajärvi)



 Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen äänin 6 vastaan 3 hy väk-
sy neen kaupunginjohtajan esityksen asiassa.

 Jäsen Sanna Karppinen esitti jäsen Kaija Järvisen kannattamana, et-
tä Teknisen lautakunnan toimialan 'Toiminnalliset painopisteet v
2019' määrittelyyn ensimmäisen kappaleen loppuun s. 55 lisätään
'Pe rin teis ten toteuttamistapojen rinnalle tuodaan vaihtoehtoisia ta po-
ja. Keskustan kouluinvestointi (Kailas-talo) pyritään toteuttamaan
elin kaa ri hank kee na ja pääosin puurakenteisena.'

 Puheenjohtaja totesi, että asiasta käydyn keskustelun kuluessa jä-
sen Karppinen on tehnyt kaupunginjohtajan ehdotuksesta poik kea-
van kannatetun esityksen, joten asiasta on äänestettävä. Pu heen joh-
ta ja esitti, että tarvittava äänestys toimitetaan ni men huu to ää nes tyk-
se nä niin, että ne, jotka kannattavat kaupunginjohtajan eh do tus ta,
äänestävät "jaa", ja ne, jotka kannattavat jäsen Karppisen te ke mää
esitystä äänestävät "ei". Äänestysmenettelyehdotus hy väk syt tiin
yksimielisesti.

 Suoritetussa äänestyksessä annettiin
 4 "jaa" -ääntä (Raili Hildén, Mika Mäentalo, Jouko Rajajärvi ja Kirsi

Leh ti mä ki) ja
 5 "ei" -ääntä (Marko Heino, Ilkka Jaakkola, Kaija Järvinen, Sanna

Karp pi nen ja Fuat Wafin)

 Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen äänin 5 vastaan 4 hy väk-
sy neen jäsen Sanna Karppisen tekemän esityksen asiassa.

 Muilta osin kaupunginhallitus hyväksyi yksimielisesti kau pun gin joh ta-
jan ehdotuksen siten täsmennettynä, että joitakin havaittuja kir joi tus-
vir hei tä korjataan, puuttuvia henkilöstösuunnitelmataulukoita ja in-
ves toin ti osan perustelutekstejä lisätään, investointiosan 'Jv-puh dis ta-
mon saneeraus' hankkeeseen v 2019 lisätään 500 000 €:n tu lo ar vio
ja tuloslaskelma-, rahoituslaskelma- ja yhteenvetotaulukot päi vi te-
tään muutettujen summien mukaisiksi.

 Jäsen Raili Hildén poistui kokouksesta ilmoittaen esteellisyydestään
HallL 28 § 1 mom 7)-kohdan perusteella tehtävän 310 Kulttuuri ja in-
ves toin ti hank keen Kulttuuri käsittelyjen ajaksi. Näissä kohdin pöy tä-
kir jan tar kas ta jak si nimettiin Kaija Järvinen.

 Jäsen Jouko Rajajärvi poistui kokouksesta ilmoittaen es teel li syy des-
tään HallL 28 § 1 mom 7)-kohdan perusteella tehtävän 505 Kun ta-
tek niik ka käsittelyn ajaksi.

Muutoksenhaku: muutoksenhakukielto

Jatkokäsittely: valtuusto




